
TURISTIČKA ZAJEDNICA OPĆINE MILNA  

Riva 5  21405 Milna 

 

 

ZAPISNIK 

Sa 1. redovne sjednice Skupštine Turističke zajednice općine Milna održane 23.12.2024. u 

Maritimnom centru općine Milna sa početkom u 10 sati. 

 

DNEVNI  RED: 

1. Biranje ovjerovitelja zapisnika i zapisničara  

2. Usvajanje zapisnika sa  9. redovne sjednice skupštine TZO Milna, održane 30. rujna 2024. 

3.          Usvajanje zapisnika sa izborne sjednice skupštine, održane 25.11.2024. 

4. Donošenje rebalansa plana rada za 2024. godinu 

5.           Donošenje Plana rada i financijskog plana za 2025.godinu  

6. Razno 

 

Na sjednici su nazočni:  

Predsjednik Skupštine, Frane Lozić 

Član Skupštine, Ivan Rogošić , 

Član Skupštine, Luka Terzić 

Član Skupštine, Tomislav Kundid 

Član Skupštine, Stipe Martinić 

Član Skupštine, Dario Puljiz 

Član Skupštine, Tomislav Trebotić 

Član Skupštine, Slavko Gusić 

 

 



Opravdano odsutni: 

 Marino Brešković 

 Sretan Brčić 

Pero Maričić 

 Milka Karabogdan 

Ivan Šiško  

 

 

AD.1. 

Predsjednik Skupštine pozdravio je nazočne i  zahvalio se na odazivu. S obzirom na to da je ovo 

prva sjednica Skupštine , pročitao je nazočnima tko su sve članovi Skupštine, te je utvrđeno da je 

od 13 članova skupštine , nazočno 8 članova, te da skupština ima kvorum potreban za 

zasjedanje. Za ovjeroviterlja zapisnika predložen je Stipe Martinić, a za hzapisničara Ana Gtrassi. 

Prijedlozi su usvojeni jednoglasno. 

 

AD.2. 

Zapisnik 9. redovne sjednice skupštine TZO Milna, održane 30. rujna 2024. usvojen je jednioglasno 

i bez primjedbi. 

 

 

AD.3. 

Zapisnika sa izborne sjednice skupštine, održane 25.11.2024. usvojen je jednoglasno i bez 

primjedbi. 

 

Ad.4. 

Direktorica TZO Milna, Ana Grassi, obrazložila je rebalans. Odstupanja od Plana za 2024.  

sljedeća planirani su bili prihodi od 210.000 eura, rebalans je 294.600 eura. Razlike se odnose na 

povećane prihode od sufinanciranja programa i manifestacija, te je prihodi iz državnog 

proračuna planiran u iznosu od 30.000 eura, a ostvareno je 63.000. Planirani prihod od sustava 

turističkih zajednica iznosio je 10.000 eura, a ostvareno je 20.000 eura. Donacije od  6.800  eura 

odnose se na donacije od strane firmi i obrta koji posluju u Milni (sufinanciranje Potezanja 

Mrduje).  



Rashodi:  

Sukladno Zakonu o turizmu (NN 156/23) , Turističke zajednice su obvezne donijeti Plan upravljanja 

destinacijom i studiju nosivih kapaciteta destinacije, ali smjernice za izradu donesene su tek 

krajem rujna , pa ova stavka nije odrađena. 

Projekt Vladimir Nazor, planirani 13.000 eura , ostvareno 30.106, 00 eura (sufinancirano 30.000 

eura)  

Manifestacije planirano 120.000, ostvareno 145.634 eura 

Ostvareno je 20.934 eura više nego je planirano iz razloga što su gotovo sve usluge i honorari 

poskupili u odnosu na prošlu godinu. Stavke koje su veće od planiranih su Sajmovi i posebne 

prezentacije za aktivnosti koje nisu planirane , a dogodile su se : Nagrada Simply the best za 

Potezanje Mrduje , Predstavljanje otoka Brača u Berlinu i posjet predsjednika RH. Sve stavke 

detaljno su razrađene kroz rebalans. Te su planirani rashodi iznosili 255.300 eura, dok u rebalansu 

iznose 289.400,50 eura.  

Skupština Turističke zajednice općine Milna  jednoglasno je donijela Rebalans plana rada i 

financijskog plana za 2024. godinu. 

 

AD.5. 

Plan rada i financijski plan za 2025. godinu detaljno je razrađen i poslan na uvid članovima 

skupštine. Direktorica TZO Milna ukratko je obrazložila Plan rada za 2025. godinu. Plan i program 

rada uključuje osnovne pretpostavke planiranja programa i ciljeve; akcijske planove turističke 

zajednice; podatke o ostvarenom turističkom prometu u 2024. godini; procjene obujma 

turističkog prometa u 2025.godini , razradu plana rada za 2025. godinu prema prihodima i 

aktivnostima. Planirani prihodi iznose 380.000 eura, dok planirani rashodi iznose 314.000 eura. 

Nakon rasprave i glasanja Skupština Turističke zajednice općine Milna  jednoglasno je donijela 

Plan i program rada za 2025. godinu. 

 

AD.6. 

U svrhu poboljšanja uvjeta boravka turista, ali i lokalnog stanovništva u Bobovišću na moru je 

potrebno poboljšati signal za Internet. TZ Milna će istražiti moguće opcije i u diogovoru sa 

Općinom Milna naći najoptimalnije rješenje. Poboljšanje interneta bitno je i za novi, prošlog ljeta 

dovršeni projekt Vladimir Nazor i njegova ostavština u virtualnom prikazu za koji je potreban 

Internet za pokretanje aplikacije. Načelnik Općine Milna  ispričao je ukratko o tekućim i budućim 

projektima Općine, a to su nova riva na Raciću, postavljanje tematskih pitara na novoj rivi, te o 

projektu sportske dvorane u sklopu sportsko rekreativnog centra Špaco, čiji je partner i Turistička 

zajednica općine Milna. 

Sjednica je završena u 11 sati. 



Ovjerovitelj zapisnika  

 

 

Stipe Martinić 

 

 

 

Predsjednik Skupštine                                                                                                               Zapisničar 

 

 

Frane Lozić                                                                                                                                  Ana Grassi 

 

 

 


